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Z A P I S N I K 

sa XIX. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 29. travnja 2024. godine, s početkom u 13,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 13,00 sati otvorio je XIX. sjednicu Županijske skupštine, 
zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu Orešković 
Brkljačić, Zamjenika Župana Milana Uzelca i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Mandatnog povjerenstva Ivan Bižanovića podnio je Izvješće Mandatnog 
povjerenstva o prestanku mirovanju mandata i nastavku obnašanja dužnosti člana Županijske 
skupštine te prestanku mandata njegovog zamjenika. 

Istakao je da je na lokalnim izborima održanim 16. svibnja 2021. godine, Karlo Starčević iz 
Donjeg Pazarišta, Španjuša 9, izabran za člana Županijske skupštine s kandidacijske liste HSP-a. 

Temeljem članka 81. Zakona o lokalnim izborima, mandat člana u Županijskoj skupštini stavio 
je u mirovanje. 

Prema članku 81. stavku 2. istog Zakona, umjesto Karla Starčevića HSP-a za zamjenika člana 
odredila je Milana Mataiju iz Gospića, neizabranog kandidata s kandidacijske liste HSP-a, kojemu je 
danom konstituiranja Županijske skupštine 15. lipnja 2021. godine utvrđen početak mandata 
zamjenika člana Županijske skupštine. 

Sukladno članku 79. stavku 8. Zakona o lokalnim izborima Karlo Starčević dostavio je 19. 
travnja 2024. godine obavijest o prestanku mirovanja mandata člana Županijske skupštine Ličko-
senjske županije. 

Na temelju navedene odredbe Zakona, odnosno članka 11. stavka 10. i 13. Poslovnika 
Županijske skupštine je utvrđeno da član predstavničkog tijela nastavlja s obnašanjem dužnosti na 
temelju prestanka mirovanja mandata, osmog dana od dostave obavijesti predsjedniku 
predstavničkog tijela, a može se tražiti samo jednom u tijeku trajanja mandata. 

Mandatno povjerenstvo je utvrdilo da su ispunjeni zakonski uvjeti da 27. travnja  2024. godine 
Karlu Starčeviću prestaje mirovanje mandata te da nastavlja obnašati dužnost člana Županijske 
skupštine, a Milanu Mataiji istim danom prestaje mandat zamjenika člana Županijske skupštine. 

 
Zatim je Karlo Starčević položio prisegu za člana Županijske skupštine Ličko-senjske županije. 

 
 

Predsjednik Skupštine je utvrdio da je od 29 članova, na početku XIX. sjednice nazočno 19      
članova i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 16 do 19 članova Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Milorad Delić, Mirjana Đević, Zlatko Fumić, 
Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion, Marko Prpić, Ivica Radošević, 
Vlatka Ružić, Karlo Starčević, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Krunoslav Tomljanović, 
Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 

 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Ante Dabo, Vlatka Devčić Stilinović – ispričala se, Ana Manjerović – ispričala se, Darko 

Milinović, Željko Nekić, Ivana Prpić, Sanja Rukavina, Tihomir Starčević – ispričao se, Sandra Šarić 

Samaržija i Martina Tenđera – ispričala se. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Vesna Stručić – p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću Ličko-senjske županije, Mira Jurišić - 
pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Gordana Pađen – pročelnica 
Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - pročelnica 
Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, 
Ana Rukavina Stilinović - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, 
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Ana Milinković Rukavina – pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša, Valentina Zdunić -  pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, 
Marijana Lulić - pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, Sanja Vladetić – pomoćnica 
p. o. pročelnice Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću 
Ličko-senjske županije, Andrija Brkljačić – ravnatelj JU Razvojne agencije Ličko-senjske županije – 
LIRA, Zoran Zdunić – načelnik PU ličko-senjske, Luka Matijević – ravnatelj Županijske uprave za 
ceste Ličko-senjske županije, Sandra Čubelić – ravnateljica Opće bolnice Gospić, Dubravka Jakšetić – 
ravnateljica Doma zdravlja Gospić, Ivan Furlan – ravnatelj Doma zdravlja Otočac, Mira Nekić Lopac 
– ravnateljica Doma zdravlja Senj, Zoran Vidas – ravnatelj Doma zdravlja Novalja, Elizabeta 
Dragičević – ravnateljica Doma zdravlja Korenica, Ružica Čanić – ravnateljica Zavoda za javno 
zdravstvo, Martina Brmbolić – ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu, Darko Banić – v.d. ravnatelj 
Doma za starije osobe Ličko-senjske županije, Željka Rukavina i Antonija Vujnović – službenice 
Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Jurica Devčić, 
Petra Uzelac Mataić i Katica Milinković - službenici Upravnog odjela za poslove Župana, 
Županijske skupštine te odnosa s javnošću.  

 

Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili T. Zrinski, M. Š. Čepulo, D. 

Milinović – nije bio nazočan na sjednici, T. Biondić u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS i I. Radošević 

u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS. 

T. Zrinski je istakao da želi pohvaliti Župana na jednoj strani, na drugoj strani prisiljen je 

uputiti kritiku, a sve to u okviru gospodarskih tema. Na jednoj strani vidimo da se diljem Županije 

nešto gradi, radi, kopa i zakopava i to je dobro, međutim razvoj se ne može temeljiti na izgradnji 

neproizvodnih sustava. Dobro je kada se grade sportski objekti, škole, domovi kulture itd., 

međutim slabo ili gotovo nimalo se ne čuje o otvorenju proizvodnih pogona. Čuli smo o zatvaranju 

cinčane u Ličkom Osiku koju zbog zaštite okoliša nije ni trebalo otvarati. 

Aktualni su poticaji u poljoprivredi, međutim što će se dogoditi kada prestanu stizati poticaji iz 

Europe. Nije čuo da se bilo što prerađuje na ovim prostorima kao rezultat tih poticaja. 

Ličko-senjska županija je poznata kao bogata šumom, međutim nemamo informacije o 

organiziranju prerade drveta na ovim prostorima već se drvo u trupcima izvozi u Italiju i druge 

zemlje te se nakon toga nama vraća kao gotovi proizvod. 

Bogati smo vodom, negdje se voda izvozi, a negdje proizvodi električna energija. Kakve 

stanovništvo ima koristi od toga osim nekakvih renti koje imaju jedinice lokalne samouprave? 

Uskoro ćemo nakon Kruščice ostati i bez dijela Kosinja. 

T. Zrinski je upitao Župana hoće li se graditi kakav proizvodni pogon na području Županije? 

Nadalje je istakao kako je Župan u tijeku izborne kampanje otvarao bankomat i poštanski ured 

u Ličkom Osiku. Čuli smo da isti radi četiri sata tjedno i to je dobro, međutim na sličan način je 

zatvoren poštanski ured u Ličkom Lešću i nitko se nije sjetio da bi tamošnje stanovništvo, osobito 

misli na stariju populaciju, upitao bi li željeli poštanski ured u svom mjestu. 

Zanima ga po kojem kriteriju su se zatvarali  navedeni uredi, budući znamo da u puno manjim 

mjestima funkcioniraju poštanski uredi ili je možda tomu doprinijela činjenica da se poštom u našoj 

Županiji upravlja iz Zadra ili Šibenika? 

Zamolio je Župana da im približi kadrovsku strukturu u ovom javnom poduzeću, obzirom da 

politika provodi kadroviranje i upravljanje te koliko lokalnih kadrova participira u upravljačkoj 

strukturi ovoga poduzeća? 

Na kraju se T. Zrinski ponovno osvrnuo na sportski događaj na kojem je, bez ikakvih posljedica, 

izgubljen jedan mladi život, a koji je organizirala Zajednica sportova Ličko-senjske županije. 

Nedavno je u medijima objavljeno da je podignuta optužnica, a ubrzo nakon toga i potvrđena 

od strane Optužnog vijeća. Jedini je za ovom govornicom upozoravao na takvu mogućnost. 

Zanima ga što je Župan uradio nakon toga? 

Proćitao je da je Župan zajedno sa optuženikom pozajmio 50.000,00 eura Zajednici sportova 

Grada Gospića, koja se zbog propusta u radu uopće ne financira iz proračuna Grada Gospića i nije 

jasno kako će oni ta sredstva vratiti.  
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Upitao je zar za kredite i pozajmice nije nadležna neka od poslovnih banaka i koji su kriteriji da 

se baš gospićkom sportu daje pozajmica, a ne Otočcu, Senju, Novalji ili nekoj drugoj jedinici lokalne 

samouprave? 

Čujemo da je branitelj optuženog predsjednika Zajednice sportova Ličko-senjske županije vrlo 

poznati odvjetnik Anto Nobilo i ne govori to bez veze. 

Upitao je Župana što je poduzeo i hoće li bilo što poduzeti kako sport u Županiji ne bi trpio 

dalekosežne posljedice? 

Ne želi ni misliti što će se dogoditi sa financiranjem sporta u Županiji ako budemo morali 

plaćati razne odštete i visoke odvjetničke troškove novcem poreznih obveznika. 

Smatra da bi Župan putem županijske sportske zajednice trebao upoznati županijske vijećnike 

tko je zastupa u ovom predmetu i pod kojim uvjetima da znaju kakva će šteta nastati ako se 

dogoditi ono najgore. 

Župan je, što se tiče prvog pitanja, istakao da Ličko-senjska županija kao regionalna 

samouprava ne može graditi proizvodne pogone ali može biti suport privatnim poduzetnicima koji 

će otvarati pojedine investicijske pogone na području Županije, a koji moraju biti usklađeni sa 

prostorno-planskom dokumentacijom. Uskoro će biti donesene nove X. Izmjene i dopune 

Prostornog plana Županije, postoje privatni investitori koji će otvarati različite proizvodne pogone 

na području jedinica lokalne samouprave kupnjom ili zakupom općinskog, gradskog ili državnog 

zemljišta. Jako puno privatnih investitora je prošlo kroz Županiju interesirajući se na koji način 

mogu realizirati investicije od energetike do prerade drveta. 

Što se tiče prerade drveta u finalni proizvod svima je u interesu da isti budu u našoj Županiji, 

međutim Županija ne odlučuje o kvotama koje Hrvatske šume sukladno zaključenim ugovorima 

daju pojedinim investitorima, odnosno prerađivačima drvne sirovine. To je kompleksno pitanje koje 

se ne odnosi direktno na Županiju, međutim lobiranje prema pojedinim državnim ustanovama 

može pomoći kako bi se omogućilo investitorima da osiguraju dovoljnu količinu sirovine za 

proizvodnju.  

Što se tiče šuma u našoj Županiji iste nisu neke visoke kvalitete. Jako smo ograničeni, pogotovo 

sa crnogoricom koja je investitorima interesantna za proizvodnju drvenih kuća, parketa itd. 

Što se tiče gradnje proizvodnih pogona na području Grada Gospića, u poslovnoj zoni u 

Smiljanskom polju planira se otvoriti pogon u kojem bi se proizvodile baterije za elektro 

automobile. Jednako tako postoji i drugih interesa na području Županije, međutim to nije domena u 

kojoj može u pojedinim segmentima odgovarati. 

Što se tiče kadroviranja u Hrvatskim poštama, Župan i jedinice lokalne i područne samouprave 

ne mogu utjecati na odluke Hrvatske pošte, a pogotovo na kadrovsku šemu unutar tog poduzeća. 

Županija je potencirala, lobirala i slala dopise kako bi se otvorio poštanski ured u Ličkom Osiku. 

Zadovoljni su što je 12. travnja i službeno otvoren poštanski ured koji je opremljen tijekom ožujka i 

travnja, čije uredovno vrijeme je dva puta tjedno od 8-12 sati. 

Jednako tako su se dugo trudili da se otvori i bankomat u Ličkom Osiku. Što se tiče poštanskog 

ureda u Ličkom Lešću, naravno da će i dalje lobirati za sve ugašene urede na području Županije. 

Ugašeni su 2013. godine kada je na čelu Vlade bio SDP i trebalo bi pitati tadašnjeg ministra prometa 

po kojim je kriterijima gasio poštanske urede po cijeloj RH. 

Što se tiče funkcioniranja Zajednice sportova Ličko-senjske županije kroz medije je saznao da je 

došlo do podizanja optužnog prijedloga. Temeljna zadaća Zajednice sportova je stvaranje okvira za 

razvoj i promicanje sporta na području Županije i djeluje zajedno sa 18 članica. U tih 18 udruženja 

djeluje 110 sportskih klubova u kojima je aktivno 1878 djece do 18 godina starosti. U proračunu za 

2024. godinu donijeli su proračunska sredstva kojima se financira Zajednica sportova u iznosu od 

109.450,00 eura, dok će se kroz rebalans proračuna osigurati dodatnih 15.000,00 eura. 

Zajednica sportova raspisuje javne pozive za financiranje Programa javnih potreba za sportove 

na području Županije te je isti otvoren do 15. studenoga 2024. godine. Tijekom 2024. godine 
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Županija i Zajednica sportova subvencionirale su liječničke preglede za sve sportaše do 18 godina 

starosti. 

Smrt mladog nogometaša je jedna velika tragedija, a što se tiče potvrde optužnice Županija je 

službenim putem nije zaprimila. Što se tiče financiranja Zajednice sportova Grada Gospića, 

Županija ne financira direktno nego može pomoći zajednicama na svom području. Zajednici 

sportova Grada Gospića se pomoglo zbog situacije na području Grada Gospića i nedonošenja 

proračuna te su sportske udruge došle u problem sa financiranjem. Nakon što se izabere 

Gradonačelnik i usvoji proračun iz istog će se uplatiti sredstva Zajednici sportova Grada Gospića 

koja će vratiti pozajmicu Županiji. Imali su osigurana sredstva za cijelu godinu tako da posudba nije 

remetila financiranje udruga na području Županije. 

Nisu u kontaktu sa odvjetnicima i odvjetničkim društvima, ne može unaprijed javno govoriti 

što bi bilo kad bi bilo i kakve će presude biti donesene. Županija će kao osnivač Zajednice sportova 

postupati sukladno sudskim presudama, koje će biti okvir za daljnja postupanja. 

T. Zrinski je zamolio da mu se odgovor na treće pitanje, u svezi sporta, dostavi u pisanom 

obliku, kao i svim vijećnicima Županijske skupštine. 

Drvoprerađivačka industrija je svoj krah doživjela onog trenutka kada je tadašnja vlast HDZ-a 

prodala DIP-ove i strojeve za bagatelu. Senj je imao tvornicu koja je bila poznata u čitavoj bivšoj 

Jugoslaviji da bi strojevi, mjesto i sve ostalo bilo prodano u bescjenje i s time je počeo krah drvno-

prerađivačke industrije. Slaže se da Županija raspolaže s drvom slabije kvalitete.  

Što se tiče izvoza, Hrvatske šume godišnje u Italiju izvezu 5 mil. kubika drveta, od toga nešto 

manje hrasta. Mi prerađujemo možda 30-40% drveta u finalni proizvod poput daske i grede, a oni 

nam vraćaju gotov proizvod u obliku namještaja i sl. Ne zna je li kasno ili nije ali bi trebali poraditi 

po tom pitanju i založit se da nešto ipak ostane u Županiji i RH. Nije stvar u tome da mi prodamo 

bukvu privatniku koji od toga radi struju i od čega koristi ima uzak krug ljudi. 

M. Š. Čepulo je istakla da se njezino pitanje odnosi na provedbu postupka ujedinjavanja 

domova zdravlja Ličko-senjske županije sukladno Zakonu o zdravstvenoj zaštiti. Zanima je jesu li 

ravnatelji upućeni i obavješteni na koji će se to način provoditi i u kojem vremenu s obzirom da 

njihova financijska izvješća nisu baš bajna, posluju u minusu i njihov ukupni dug iznosi oko 

2.164.000,00 eura?  

Kako će se to sve realizirati, u kojem vremenu i na koji način će se odvijati s obzirom na dosta 

tešku situaciju? 

Župan je istakao da je M. Š. Čepulo promijenila pitanje u odnosu na ono koje je dostavila prije 

sjednice i na koje je pripremio odgovor tako da joj detaljno u ovom trenutku ne može odgovoriti. 

Sukladno izmjenama Zakona o zdravstvenoj zaštiti od 24. svibnja 2023. godine članak 102. se 

mijenja i glasi: „Na području jedinica regionalne (područne) samouprave i Grada Zagreba osniva se 

jedan Dom zdravlja. Jedinice regionalne (područne) samouprave obvezne su usklađivati rad i 

poslovanje domova zdravlja čiji su osnivači na svom području u skladu sa Zakonom u roku od 18 

mjeseci od dana stupanja izmjena i dopuna Zakona na snagu.“ 

Do sada smo po istim izmjenama Zakona proveli opremanje usluga sanitetskog prijevoza koje 

su bile sastavni dio domova zdravlja. Navedena djelatnost prebačena je na Zavod za hitnu medicinu 

Ličko-senjske županije i taj postupak je uspješno proveden. Provedbom statusne promjene spajanja 

domova zdravlja očekuje nas kompleksan proces koji će započeti uskoro kako bismo ispoštivali sve 

zakonske rokove, a isti će se provoditi u suradnji sa svim dionicima u postupku u koji će svakako 

biti uključeni i ravnatelji domova zdravlja sa područja Županije. 

Što se tiče loše financijske situacije, radi se o nasljeđenom stanju i sa objedinjenjem jedne 

jedinstvene ustanove moći će se sagledati stvarno stanje, provodit će se jedna javna nabave za sve 

domove zdravlja i vrlo vjerojatno će u dogledno vrijeme imati određene uštede budući neće biti 

disperzivnog raspisivanja javnih nabava. U zajedničkom dogovoru odlučili su da će vrlo vjerojatno 

iz domova zdravlja uskoro izdvojiti i ljekarne i osnovati jednu zajedničku ljekarnu, koja bi trebala 

funkcionirati kao profitabilna ustanova. 
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D. Milinović je prijavio pitanja ali nije bio nazočan na sjednici Skupštine. 

T. Biondić je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da ga zanima je li dovršen projekt 

pripreme aglomeracije Plitvičkih Jezera za prijavu na raspoložive EU fondove i u kojoj je fazi 

njezina realizacija? 

Župan je istakao da priprema projekta razvoja vodno-komunalne infrastrukture aglomeracija 

Plitvička Jezera traje od 2017. godine i isti je konačno 11. ožujka 2024. godine prijavljen na poziv 

Ministarstva gospodarstva za dostavu projektnih prijedloga iz Programa konkurentnosti i kohezije 

2021. – 2027. godine. Završetkom ovog projekta vrijednog 41 mil. eura uspostavit će se kvalitetna i 

održiva vodoopskrba na području aglomeracije Plitvička Jezera, odnosno na području općina 

Plitvička Jezera i Rakovica te se stanovništvo i gospodarski subjekti priključuju na sustav javne 

vodoopskrbe i javne odvodnje sa uređajima za pročišćavanje otpadnih voda. Opravdanost projekta 

prvenstveno proizlazi iz potrebe za zaštitom okoliša Nacionalnog parka Plitvička jezera koji je pod 

zaštitom UNESCO-a, što će se postići izmještanjem vodozahvata iz jezera Kozjak u NP Plitvička 

jezera te povezivanjem ukupnog područja aglomeracije Korenica – Plitvice – Rakovica u jedan 

zajednički vodoopskrbni sustav kako bi se uz što manje troškova mogla uspostaviti kvaliteta i 

održavanje vodoopskrbe. 

Realizacija projekta finalizirat će se iz Programa konkurentnosti i kohezije 2021. – 2027. godine 

te nacionalnim sredstvima od strane Hrvatskih voda i državnog proračuna, kao i manjim 

sufinanciranjem iz sredstava proračuna jedinica lokalne samouprave. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje vezano za 12. 

susret hrvatske katoličke mladeži koji se ovoga vikenda održava u Gospiću u organizaciji Gospićko-

senjske biskupije, što je velik događaj za Grad Gospić, našu Županiju i samu Biskupiju. 

Zanima ga je li i na koji način Županija sudjelovala u organizaciji istoga? 

Župan je istakao da je Županija od samih početaka uključena u organizaciju i pripreme te cijelo 

vrijeme daje potporu Gospićko-senjskoj biskupiji. Prije godinu i pol dana održali su sastanak na 

Udbini sa biskupom Z. Križićem prilikom čega je usuglašeno da će se susret održati na području 

Grada Gospića. U proračunu Županije za 2024. godinu osiguran je iznos od 13.000,00 eura koji je na 

račun Biskupije uplaćen 13. veljače 2024. godine. 

Župan se zahvalio Gospićko-senjskoj biskupiji, svim volonterima koji su uključeni u 

organizaciju ovog susreta, kao i svim ostalim sudionicima koji su pomogli da se susret održi na 

području Grada Gospića, što je velik i značajan događaj kako za Biskupiju tako i za Grad i Županiju. 
 

Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom:  
 

- Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 

svih radnji u svrhu realizacije Projekta «Adaptacija i opremanje vanjskog školskog igrališta 

Osnovne škole S. S. Kranjčevića Senj», tako da ista bude 31. točka dnevnog reda, a 

dosadašnje točke 24. do 37. budu točke 25. do 38. dnevnog reda. 

 

Županijska skupština je jednoglasno s 19 glasova «za» usvojila dopunu dnevnog reda. 
 

         Zatim je Predsjednik Skupštine dao dnevni red XIX. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći  
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika sa XVIII. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o stanju sigurnosti na 

području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

3. Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i lokalne 

zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 
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4. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije 

za 2023. godinu 

5. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 

2023. godinu  

6. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić za 

2023. godinu 

7. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac za 

2023. godinu  

8. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 

2023. godinu 

9. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja dr. Ivan 

Pehovac Novalja za 2023. godinu  

10. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Korenica 

za 2023. godinu 

11. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

12. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

13. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

14. Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu  

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na I. izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijom plana za 

2025. i 2026. godinu 

16. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

17. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog 

školstva Ličko-senjske županije u 2024. godini 

18. Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

19. Donošenje Programa potpora u turizmu i ugostiteljstvu na području Ličko-senjske županije 

za razdoblje od 2024. do 2027. godine 

20. Donošenje Zaključka o usklađivanju Programa potpora poljoprivredi na području Ličko-

senjske županije za razdoblje 2022. – 2025. godina sa Uredbom Komisije (EU) 2023/2831 od 

13. prosinca 2023. godine 

21. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Energetska obnova Gimnazije Gospić i 

Strukovne škole Gospić na adresi Budačka ulica 24, Gospić» 

22. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Privođenje javnoj namjeni – 

multifunkcionalni prostor za širu zajednicu» 

23. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Izgradnja gradske tržnice Novalja» 

24. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 

svih radnji u svrhu realizacije Projekta «Adaptacija i opremanje vanjskog školskog igrališta 

Osnovne škole S. S. Kranjčevića Senj» 

25. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Senj 

26. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Novalja 

27. Donošenje Odluka o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

28. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo  

polugodište 2023. godine 

29. Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi Plana razvoja Ličko-senjske županije do 2027. 

godine za 2023. godinu  
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30. Donošenje Zaključka po Izvješću o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

31. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Zorana Grbića iz Plitvica Sela 

32. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Darka Pavlića iz Plitvičkih Jezera 

33. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Sandre Tošić Kružičević iz Zagreba 

34. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta na području 

Ličko-senjske županije 

35. Donošenje Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije  

36. Donošenje Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 

na području Ličko-senjske županije  

37. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za 

ceste Ličko-senjske županije 

38. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Novalja) 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 19 glasova «za» usvojila dnevni red XIX. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika sa XVIII. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa XVIII. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» usvojila Zapisnik sa XVIII. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/2 Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o stanju sigurnosti na 

području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

AD/3 Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i 

lokalne zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

U raspravi su sudjelovali D. Tušak, načelnik PU licko-senjske Z. Zdunić, T. Zrinski i Župan. 
D. Tušak je istakao da je na prošloj sjednici Skupštine isto govorio o sigurnosti i naveo da je 

sigurnost jedna od komparativnih prednosti cijele Hrvatske, pogotovo našeg prostora i da mora 
ostati jedan od glavnih političkih ciljeva. Misli da je uloga policije do sada bila glavni razlog toj 
sigurnosti i trudit ćemo se da to tako i ostane.  

Vezano za Izvješće o stanju sigurnosti za 2023. godinu smatra da je dio tablica odlično 
rasčlanjen, dok ga kod jedne tablice buni što je u njoj navedeno, u tablici gdje su navedena kaznena 
djela iz područja kriminaliteta, opći i gospodarski kriminaliteti i zlouporaba droga. U drugim 
tablicama podaci su navedeni i rasčlanjeni po policijskim postajama, kao i specifične vrste 
kriminalnih djela. Volio bi da je tako navedeno i u toj tablici, budući što se tiče droga piše 76 
prijavljenih djela, od čega su 4 odmah riješena, a 72 naknadno. 

Što se tiče droga zanima ga jesu li to samo djela korištenja ili je tu uključena i trgovina drogom 
iz razloga što se u javnosti priča da su gradovi puni droge? 

Zanima ga i koliko se od tih 76 prijavljenih djela odnosi na pojedine policijske postaje budući je 
dojam da je većina tih djela na području Grada Novalje? 
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U dijelu Izvješća koje se odnosi na prevenciju ne vidi da su se provodili projekti po pitanju 
suzbijanja nasilja u obitelji i njihovog ranog prepoznavanja u čemu bi trebale sudjelovati različite 
institucije poput suda, Zavoda za javno zdravstvo i bolničkog sustava. 

Zanima ga planira li se takvo nešto u budućnosti budući je ta pojava prisutna u društvu i brojne 
institucije provode različite projekte kako bi se zaštitili žene i djeca kao najranjivija skupina društva? 

Kako je vidljivo iz sadržaja po poglavljem poslovi granične policije u protekloj godini su 
ostvarene brojne aktivnosti na planu zaštite Šengenskog pojasa. Isto tako je evidentno da područjem 
policijske uprave gotovo svakodnevno prolaze različite migrantske skupine što zabrinjava domaće 
stanovništvo te ga zanima koje se policijske mjere provode na planu sprječavanja ilegalne migracije i 
krijumčarenja osoba. Iz tablice se vidi da je u 2023. u odnosu na 2022. godinu evidentan pad tih 
kaznenih djela i to je zanimljiva informacija s obzirom da je u javnosti za vrijeme parlamentarnih 
izbora dosta njih željelo da se vojska šalje na granicu, a iz ovih brojki to ne ide u tom smjeru. 

Vezano za Izvješće o pripremi za turističku sezonu, D. Tušak je predložio, budući nema 
nikakvih konkretnih podataka i jer se iz godine u godinu ponavlja isto, da se obveza tog 
izvještavanja ubuduće makne iz programa rada Županijske skupštine jedino ako ne misle da će u 
budućnosti postojati neka potreba. Pregledao je izvješća iz 2022. i 2023. godine i u njima je 
izmijenjeno samo par slova i brojki. 

Z. Zdunić, načelnik PU ličko-senjske je, što se tiče zlouporabe opojnih droga, istakao da droge 
ima svugdje, dostupna je, vrlo je povoljna i po tom pitanju rade najbolje što mogu. Svakako da nisu 
jedini faktor u društvu koji se treba baviti tim pitanjem. Osim policije koja se bavi represivnim i 
djelomično preventivnim mjerama dobar dio ostatka društva bi se također trebao uključiti u borbu 
protiv zlouporaba opojnih droga. Prošle godine su imali najveći broj zapljena opojnih droga i 
prijavljenih prijestupnika, bilo po pitanju prekršajnih ili kaznenih djela. Najveći broj se odnosi za 
vrijeme turističke sezone i uglavnom su u pitanju naselja vezano za Senj, Zrće i Novalju i tu 
poduzimaju posebne mjere i radnje. 

Što se tiče zlouporabe opojnih droga imali su značajan napredak na području cijele Like, što nije 
pohvalno budući se vide riješena djela, ne vide se ona koja se ne riješe  i o njima može govoriti u 
nekakvim pretpostavkama koliko toga ima ili nema. Koriste ispomoć stručnih ekipa i tijela iz 
Ravnateljstva i drugih policijskih uprava. 

Što se tiče prevencije nasilja u obitelji provode niz programa i aktivnosti koje poduzimaju u tim 
preventivnim kategorijama. Tu su uključeni policijski službenici i službenice posebno educirani za 
takvu vrstu poslova i tu se radi o vrlo suptilnim i osjetljivim pitanjima. U tom smisli govori i o 
Zakonu o zaštiti mladih jer vidimo da se događaju neke čudne stvari u zonama škola i u samim 
školama. Iako na području RH nemamo incidenata težeg karaktera jasno je da rade u preventivnom 
smislu da se isti ne bi ni dogodili. Imaju prilično kvalitetan odaziv od strane stručnih ljudi koji rade 
u Ministarstvu prosvjete i s njima na razne načine imaju sastanke u koja uključuju i vijeća za 
prevenciju u smislu civilnih struktura. Nastoje što više biti uključeni po tom pitanju jer smatraju da 
je represija najgore što se može u tom slučaju dogoditi. 

Što se tiče izazova turističe sezone nisu puno o tome pisali u ovom Izvješću. Puno radnji se radi 
u samom startu, na početku godine, a neke se rade i prije nove godine. Imaju izuzetno dobru 
suradnju sa gradonačelnikom Grada Novalje I. Dabom, budući je ona kritična po tom pitanju. Veliki 
se poslovi rade i kada su u pitanju i Plitvice, Senj i Karlobag i imaju velikih problema u prometu koji 
je u tim mjesecima značajno opterećen. Rade studiozno, dobivaju i značajnu pomoć, ove godine su 
tražili 86 ljudi od čega najveći dio odlazi na Novalju i Gradonačelnik im je izuzetno izišao u susret 
subvencionirajući smještaj i hranu. 

PU ličko-senjska od 609 sistematiziranih radnih mjesta ima popunjeno 385 i kada se izuzmu 
bolovanja, godišnji i redovni rashodi rade na 50% sastava i usprkos tome ukupna razrješenost djela 
iznosi 67%, što je iznimno dobro. 

Po pitanju nezakonitih migracija stoje jako dobro, na nivou RH su najbolji po rezultatima, rade 
sistematično i imaju svoj način rada. Ideja i stav je da ne dozvoljavaju prijelaz granice i na tome 
čvrsto stoje. Kada su u pitanju pojedinačni predmeti osobno ne daje iskaz već njegova 
glasnogovornica iz dva razloga, prvi je tajnost postupka, a drugi je taj da nakon što riješe određena 
kaznena djela ili događaje sve dokumente dostavljaju nadležnom tijelu koje u tom trenutku ima 
nadležnost za davanje iskaza vezanih za predmete. 
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D. Tušak je dodao da je zadovoljan odgovorima, jedino još ima nedoumica u svezi 
rasčlanjivanja u tablici vezano za kriminalitete po policijskim postajama te je istakao da je 67% 
riješenih slučajeva jako pohvalno. 

T. Zrinski je također pohvalio rad policije, pogotovo pomorske s kojom i sam surađuje i zna u 
kako teškim uvjetima rade. Ne bi bilo loše i da se ministar Božinović angažira oko nabave nove 
brodice pomorske policije u Senju. 

Potaknut nedavnim slučajem zanima ga kako načelnik PU i Župan komentiraju nasilje u obitelji 
i kako na to gledaju kao službena osoba i političar. 

Župan je, što se tiče nasilja u obitelji, istakao da HDZ kao jedna konzervativna, a ne 
neoliberalna opcija osuđuje svaki oblik nasilja u obitelji. Što se tiče predsjednika Gradske 
organizacije HDZ-a Grada Gospića na kojega je aludirao T. Zrinski, a protiv kojega je supruga 
podnijela prijavu nadležnoj policijskoj postaji, kao stranka poduzeli su adekvatne odluke koje su 
donesene od strane Suda časti. Jednako tako ne žele ulaziti u obiteljske odnose do okončanja 
postupka koji će pokazati je li netko odgovoran ili nije. 

Z. Zdunić je, što se tiče raščlanjivanja u tablicama, istakao da je teško raščlaniti najteža kaznena 
djela, uključujući i kaznena djela iz domene gospodarskog kriminaliteta. Bez obzira je li neki 
predmet na nivou neke policijske postaje povlače ga da se radi kod nas bez obzira gdje je radna 
skupina stacionirana. 

Što se tiče brodica, jednu su rashodovali i već je na putu druga. 
Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je kazao da je obje Informacije po točkama Županijska 

skupština primila na znanje zaključcima 
 

Z A K L J U Č A K 

o primanju na znanje Informacije Policijske uprave ličko-senjske o stanju sigurnosti na području  

Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
i  
 

Z A K L J U Č A K 

o primanju na znanje Informacije Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i lokalne 

zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/4 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Županijske uprave za ceste 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/5   Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić 

za 2023. godinu  

AD/6   Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić 

za 2023. godinu 
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AD/7   Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac 

za 2023. godinu  

AD/8   Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj 

za 2023. godinu 

AD/9  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja dr. 

Ivan Pehovac Novalja za 2023. godinu  

AD/10 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Korenica za 2023. godinu 

AD/11 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

AD/12 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

AD/13  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Proračun i financije i 
Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

U raspravi su sudjelovali D. Tušak, Župan, I. Bižanović i D. Banić, v.d. ravnatelj Doma za starije 
osobe Ličko-senjske županije. 

D. Tušak je istakao, da kao i M. Š. Čepulo na aktualnom satu vidi da su financije u lošem stanju 
po pitanju svih domova zdravlja, a vezano za najavljeno spajanje istih. Dom zdravlja Gospić ima 
ukupno 907.000,00 eura minusa, od čega 343.000,00 eura novoga minusa, Otočac ukupno 
1.747.000,00 eura, Senj 332.000,00 eura, Novalja 98.000,00 eura, a Korenica 113.000,00 eura minusa, 
što ukupno iznosi 3,2 mil. eura. 

Zanima ga kakav je plan, pogotovo sada kada se domovi budu spajali, tko će to sve sanirati i 
kako će se financirati? 

Nije vidio ni u jednom izvješću da itko od tih gubitaša ima nekakav plan vraćanja dugova i 
svake godine se ide u sve veći dug. Oni koji se bave poduzetništvom nikako ne mogu sebi 
percipirati kako je to moguće. Nada se da se neće desiti scenarij kao prilikom spajanja domova za 
starije i nemoćne u Gospiću, Otočcu i Udbini i od tada ta ustanova više ne funkcionira, a prije 
spajanja je funkcionirala dobro. 

Dom za starije osobe ima više od 1,5 mil. eura duga. Zna da se novi v.d. ravnatelj, Župan i 
Upravno vijeće jako trude da nađu sredstva za rješavanje tog duga. 

Ako nije poslovna tajna zamolio je v.d. ravnatelja Doma za starije osobe da ih upozna s tim 
koliko Dom duguje petero najvećih dobavljača, da vide koliki je dug i kako te firme uopće mogu 
poslovati i trpiti takve dugove. 

Župan je istakao da će se nakon spajanja domova zdravlja vidjeti stvarno dugovanje. Jednako 
tako očekuje i od HZZO-a dodatna sredstva budući je u međuvremenu došlo do povećanja prava 
radnika kada su u pitanju plaće, a što doznačena sredstva nisu pratila. Zamjenica župana je prošli 
tjedan bila na sastanku u Zagrebu sa ravnateljem HZZO-a u svezi te teme i uskoro se očekuje 
povećanje sredstava između 8 i 10% kako bi se mogli rješavati tekući poslovi osiguravanja sredstava 
za plaće. Spajanjem ustanova vidjet će se stvarno financijsko stanje i iz dana u dan se bore kako bi 
iste opstale. Problem je veliki i na njega ne mogu utjecati već ga saniraju iz mjeseca u mjesec. 

U međuvremenu su porasle i cijene lijekova tako da uz sve aktivnosti paralelno uspijevaju i 
opskrbiti domove zdravlja sa adekvatnom i modernijom medicinskom opremom kako bi stanovnici 
Županije usprkos svemu imali zadovoljavajuću zdravstvenu zaštitu. Nada se da će u datom 
trenutku intervenirati i država kako bi se dio dugovanja zatvorio  kao što je intervenirala prilikom 
preuzimanja bolnica te su prošle godine kroz decentralizirana sredstva Županiji dostavljena 
značajna sredstva. 

Županija nažalost nema toliki izvorni proračun da može dati veće injekcije tim ustanovama i da 
ih možemo samostalno sanirati bez ičije pomoći. 
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D. Tušak je dodao da mu je drago što mu je Župan odgovorio budući je ovo političko pitanje i 
vjeruje da se svi trude naći rješenje iako je problem očito negdje drugdje. Nada se da će sve skupa to 
profunkcionirati. 

I. Bižanović je istakao da u HSU-u imaju informacije da je Dom za starije osobe od dolaska 
novog v.d. ravnatelja u sasvim drugačijem stanju, da su uslovi i uvjeti puno bolji, da je 
uspostavljena međusobna komunikacija i da se djelatnici vraćaju sa bolovanja. U Domu je bio i  
inspekcijski nadzor te su se pozitivno izjasnili i pohvalili rad novog ravnatelja.  

Zamolio je D. Banića, v.d. ravnatelja Doma da im kaže nešto o svemu tome. Po informacijama 
koje je dobio od štićenika i njihove djece sada imaju sasvim drugačiju njegu u odnosu na nekada. 

D. Banić, v.d. ravnatelj Doma za starije osobe Ličko-senjske županije je istakao da je D. Tušak 
svjestan da je imenovanje dobavljača poslovna tajna tako da će samo navesti iznose koje duguju 
petero najvećih dobavljača a to je 134.000,00, 127.000,00, 81.000,00, 65.000,00 i 58.000,00 eura. Budući 
se radi o zaštiti osobnih podataka i poslovnoj tajni ne može reći koji su to dobavljači.  

Naveo je da će pročitati nekoliko rečenica nenajavljenog inspekcijskog nalaza koji je bio 20. 
ožujka ove godine i koji su potpisale Ivana Marušić, viša inspektorica Ministarstva socijalne skrbi i 
Marijana Lovrenčić, također viša inspektorica. Zaključak je bio sljedeći: „Tijekom obilaska prostora 
utvrđeno je da je isti uredan i čist, redovito održavan iako u dijelovima starije i derutne opreme i 
prostora sustav SOS dojave nije proveden u svim dijelovima objekata.“ 

D. Banić je istakao da je proveden postupak javne nabave i 10. svibnja će početi radovi koji će 
trajati nekoliko dana i SOS uređaji će biti postavljeni. 

Nadalje stoji: „Posteljina na krevetima čista, korisnici urednog vanjskog izgleda. Prilikom 
razgovora sa korisnicima utvrđeno je da ih većina izražava zadovoljstvo uslugama koje dobivaju u 
Domu te navode da osjećaju pozitivne promjene vezano za prehranu. Tijekom nadzora provedeni 
su razgovori sa zatečenim radnicima koji navode da su međusobni odnosi poboljšani iako se osjeća 
manjak djelatnika te opterećenost poslom. Navode kako su voditelji adekvatnog ponašanja.“ 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 2023. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić za 2023. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac za 2023. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 2023. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

dr. Ivan Pehovac Novalja  
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za 2023. godinu 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Korenica za 2023. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 15 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma za starije osobe Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/14  Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu  

AD/15 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na I. izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijom plana 

za 2025. i 2026. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i financije, a o 
točki 15. i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
I.  I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

I. Izmjene i dopune Proračuna Ličko-senjske županije za 2024. godinu prilažu se Zapisniku i 

njegov su sastavni dio. 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na I. izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Ličko-senjske županije za 2024. godinu s projekcijom plana za 2025. i 2026. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/16 Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2023. 

godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije i 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
O D L U K U 

o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/17 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije,  

Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava  

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva  

Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/18 Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. 

godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije,  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
I Z M J E N E 

Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Izmjene Programa prilažu se Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/19 Donošenje Programa potpora u turizmu i ugostiteljstvu na području Ličko-senjske 

županije za razdoblje od 2024. do 2027. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije,  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za gospodarska pitanja. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 16 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
 P R O G R A M   P O T P O R A 

u turizmu i ugostiteljstvu na području Ličko-senjske županije  

za razdoblje od 2024. do 2027. godine 
 

Program potpora prilaže se Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/20  Donošenje Zaključka o usklađivanju Programa potpora poljoprivredi na području Ličko-

senjske županije za razdoblje 2022. – 2025. godina sa Uredbom Komisije (EU) 2023/2831 

od 13. prosinca 2023. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

U raspravi su sudjelovali Z. Fumić, T. Zrinski i M. Lulić, pročelnica Upravnog odjela za 
poljoprivredu i turizam. 

Z. Fumić je istakao kako bi htio da se pročita iznos koji se  daje za poljoprivredu. Replicirao je T. 
Zrinskom budući nije mogao na aktualnom satu i istakao da nije baš točno da nema proizvodnje u 
Lici. U Brinju ima pet pilana u kojima je zaposleno 300 ljudi, Zlatko Commerce vlasnika Zlatka 
Dumenčića, IM Commerce vlasnika Ivana Holjevca, Drvo Samaržija vlasnika Branka Samaržije, 
Dasović d.o.o. vlasnika Darka Dasovića i pilana Šiljan. Imaju nedostatak radne snage i svi koji su 
zainteresirani za posao mogu doći u Brinje jer trenutno imaju potrebu za 50-ak radnih mjesta. 

Preradom drveta se bave Mario Commerce vlasnika Maria Gašparovića, firma Galetić vlasnika 
Zorana Galetića i Alen Kušanić. Tu radi dodatnih 100-njak ljudi tako da se ne može reći da nema 
proizvodnje. 

Što se tiče uništenih objekata i prodanih u bescjenje naveo je da je u pilani sa 240 zaposlenih 
radio 15 godina i prerađivalo se dnevno 100 kubika drveta, a sada se prerađuje 500 kubika, odnosno 
svaka pilana 100 kubika dnevno. 

Žao mu je što još nema krajnje finalizacije ali dvije pilane i to uvode. 
T. Zrinski je istakao kako je on govorio o finalnom proizvodu, a sve što je naveo Z. Fumić su 

daska, trupac i greda. Drvo koje izvozimo Talijani puno skuplje naplaćuje od naše sirovine. Ako se 
možemo zadovoljiti s daskom i gredom onda u redu. 

M. Lulić, pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam je istakla da se ova točka 
denvnog reda odnosi na usklađivanje Programa potpora sa uredbom EU tako da su promijenili 
uredbu EU čije važenje je prestalo 18. prosinca 2023. godine kada je stupila na snagu uredba 
2023/2831. Tom uredbom se podiže iznos za minimum potpore sa 100.000,00 na 300.000,00 eura. 

Za poljoprivredu su predvidjeli 189.000,00 eura i taj iznos je povećan za 20.000,00 eura u ovom 
rebalansu proračuna. Najveći dio tih sredstava ide za Program sufinanciranja prijevoza mlijeka i do 
kraja godine ćemo vidjeti koji ćemo javni poziv moći raspisati i što ćemo moći sufinancirati. 

 
Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
 Z A K L J U Č A K 

o usklađivanju Programa potpora poljoprivredi na području Ličko-senjske županije za razdoblje 

2022. – 2025. godina sa Uredbom Komisije (EU) 2023/2831 od 13. prosinca 2023. godine 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/21 Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Energetska obnova Gimnazije 

Gospić i Strukovne škole Gospić na adresi Budačka ulica 24, Gospić» 

AD/22 Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Privođenje javnoj namjeni – 

multifunkcionalni prostor za širu zajednicu» 

AD/23  Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Izgradnja gradske tržnice Novalja» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije,  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
O D L U K U 

o pristupanju realizaciji Projekta «Energetska obnova Gimnazije Gospić i Strukovne škole 

Gospić na adresi Budačka ulica 24, Gospić» 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 
 

O D L U K U 

o pristupanju realizaciji Projekta «Privođenje javnoj namjeni – multifunkcionalni  

prostor za širu zajednicu» 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 
 

O D L U K U 

o pristupanju realizaciji Projekta «Izgradnja gradske tržnice Novalja» 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/24 Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 

poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Projekta «Adaptacija i opremanje vanjskog 

školskog igrališta Osnovne škole S. S. Kranjčevića Senj» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i financije,  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 

realizacije Projekta «Adaptacija i opremanje vanjskog školskog igrališta  

Osnovne škole S. S. Kranjčevića Senj» 
 

Zaključak  se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/25 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Senj 

AD/26 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Novalja 
  

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 
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Predsjednik Skupštine je istakao da je Župan kao predlagatelj podnio amandman koji je 
sastavni dio prijeloga akta i o njemu se posebno ne glasuje 

Obrazloženje je dala Ana Rukavina Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, 
pomorsko dobro i promet. 

Istakla je da prema Odluci o osnivanju lučkih uprava Upravno vijeće utvrđuje iznos do kojega 
samostalno može raspolagati ravnatelj, odnosno Upravno vijeće. S obzirom da su oba upravna 
vijeća predložila da ravnatelj samostalno raspolaže sa iznosom do 100.000,00 eura ovim 
amandmanom ta odredba je usklađena sa odredbama većine ostalih ustanova kojima je Županija 
osnivač, a to je da ravnatelj samostalno može odlučivati do praga jednostavne nabave prema 
Zakonu o javnoj nabavi. 

U amandmanu koji se odnosi na Statut Lučke uprave Senj je napravljen lapsus u 2. točki gdje je 
umjesto Lučke uprave Senj pisalo Lučka uprava Novalja pa je i to ispravljeno.  

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
U raspravi su sudjelovale M. Š. Čepulo i A. R. Stilinović. 
M. Š. Čepulo je zanimalo koji iznos se odnosi na Zakon o javnoj nabavi, a koji za usluge. 
A. R. Stilinović je istakla da iznosom do 250.000,00 eura raspolaže Upravno vijeće, a preko 

500.000,00 eura Skupština. 
Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
Županijska skupština je jednoglasno sa 19 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Senj 
 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno sa 19 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Statut Lučke uprave Novalja 
 

Zaključci  se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/27 Donošenje Odluka o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

 
Predsjednik Skupštine je naveo da su predloženi Karlo Posavac, dipl.ing.šum., posmrtno, Stipe 

Golac, akademski slikar i profesor, posthumno, Snježana Jovanić, prof., Lička pukovnija Gospić, 

Miroslav Cindrić, Udruga Posebne jedinice policije iz Domovinskog rata «Sokolovi 1991» Sinac, 

Klaster Lika destination, Dobrovoljno vatrogasno društvo Kuterevo, HKUD «Široka Kula» i 

Folklorno društvo Otočac. 

Zatim je otvorio raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» pojedinačno donijela 

 
O D L U K U 

o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluke  se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/28 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo  

polugodište 2023. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo  polugodište 2023. godine 
 

Zaključak  se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/29 Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi Plana razvoja Ličko-senjske županije do 

2027. godine za 2023. godinu  
 
       Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbora za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana razvoja Ličko-senjske županije  

do 2027. godine za 2023. godinu 
 

Zaključak  se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/30 Donošenje Zaključka po Izvješću o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

       Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbora za gospodarska pitanja. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 

za područje Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključak  se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/31  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Zorana Grbića iz Plitvica Sela 

AD/32  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Darka Pavlića iz Plitvičkih Jezera 

AD/33  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Sandre Tošić Kružičević iz Zagreba 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Proračun i financije i  
Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Zorana Grbića iz Plitvica Sela 
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Predsjednik Skupštine je zatim dao 32. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Darka Pavlića iz Plitvičkih Jezera 
 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 33. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Sandre Tošić Kružičević iz Zagreba 
 

Zaključci  se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/34 Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta na 

području Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 

I. Radošević, predsjednik Odbora je istakao da se u Vijeće za prevenciju kriminaliteta na 

području Ličko-senjske županije predlažu: 
1. Jasna Orešković Brkljačić, zamjenica Župana Ličko-senjske županije – za predsjednicu,  
2. Stjepan Sabljić, zamjenik načelnika Policijske uprave ličko-senjske – za zamjenika 

predsjednice,  
3. Zlatko Fumić, potpredsjednik Županijske skupštine – za člana,  
4. Danijel Tušak, član Županijske skupštine – za člana, 
5. Dubravka Rukavina, predsjednica Općinskog suda u Gospiću – za članicu, 
6. Đurđica Ojurović, zamjenica Općinske državne odvjetnice – za članicu, 
7. Kristina Orešković, policijska službenica za prevenciju – za članicu, 
8. Joso Živković, voditelj Službe civilne zaštite Gospić – za člana,  
9. Valentina Zdunić, pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu – za članicu,  
10. Dubravka Rukavina, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, 

demografiju i mlade te stambeno zbrinjavanje – za članicu,  
11. Ana Milinković Rukavina, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

graditeljstvo i zaštitu okoliša – za članicu  
12. Ana Rukavina–Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro 

i promet – za članicu,  
13. Sandra Čubelić, ravnateljica Opće bolnice Gospić – za članicu, 
14. Ružica Čanić, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije – za 

članicu,  
15. Martina Brmbolić, ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije – za 

članicu  
16. Nikolina Devčić, predstojnica Hrvatskog zavoda za socijalni rad, Županijska služba 

Ličko-senjske županije, Područni ured Gospić – za članicu,  
17. Iverija Filipović, voditeljica Probacijskog ureda Gospić – za članicu, 
18. Anela Serdar Pašalić, predstavnik ravnatelja srednjih škola Ličko-senjske županije – za 

članicu,  
19. Ivica Radošević, predstavnik ravnatelja osnovnih škola Ličko-senjske županije – za člana,  
20. Ivan Radošević, direktor Turističke zajednice Ličko-senjske županije – za člana, 
21. Petar Butorac, predsjednik Županijskog savjeta mladih – za člana,  
22. vlč. Mišel Grgurić, kancelar Gospićko-senjske biskupije – za člana, 

 
Predsjednik Skupštine je zatim otvorio raspravu. 
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U raspravi su sudjelovali Župan, D. Tušak i I. Radošević. 

Župan je istakao da bi prijedlog Odluke nadopunio sa D. Tušakom, kao članom Vijeća na čije se 

inzistriranje isto i osniva. 

D. Tušak se zahvalio Županu i načelniku policije koji je pripremio dokument za osnivanje 

Vijeća. Na prošloj sjednici Županijske skupštine je to predložio i drago mu je da je to odmah na 

sljedećoj sjednici i odrađeno. Dobio je odgovor na svoje pitanje od prošlog puta. Iz njega je vidljivo 

da je inicijativa za osnivanje Vijeća bila još 2014. godine, međutim tadašnji predsjednik Skupštine 

nije imao način razmišljanja da se to tada i provede. 

Smatra da je svima cilj da društvo u cjelini pomaže policiji i da svi budemo sigurniji. Popriličan 

broj ljudi koji sudjeluju u zdravstvu, crkvi, politici i školstvu sigurno imaju puno veća saznanja od 

same policije i mogu pomoći na zajedničkim sastancima. Nada se da će to i u praksi biti konkretno. 

I. Radošević je istakao kako se nada da ovo neće ostati samo mrtvo slovo na papiru nego da će 

Vijeće stvarno djelovati, budući smo jedna od rijetkih županija koja je isto osnovala. Na policijskoj 

akademiji u Zagrebu, u organizaciji MUP-a, u rujnu prošle godine i u ožujku ove godine imali su 

sastanak međuresorne suradnje gdje su policijske uprave Splitsko-dalmatinske i Osječko-baranjske 

županije prezentirale rad tog Vijeća. 

Nada se da će ovo tijelo u kojem su predstavnici svih relevantnih institucija imati redovite 

sastanke i da će se u svim gradovima i općinama pojačati prevencija. 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 34. točku dnevnog reda zajedno sa prijedlogom 

Župana da se za člana Vijeća predloži D. Tušak ispred Županijske skupštine na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 

 
O DL U K U 

o osnivanju i imenovanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta 

na području Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/35 Donošenje Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije  
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 

Predsjednik Skupštine je istakao da se u Povjerenstvo predlažu: 

Ankica Brkljačić, predsjednica Društva multiple skleroza Ličko-senjske županije, Mandica 

Pavelić, predsjednica Udruge oboljelih i liječenih od malignih bolesti, njihovih obitelji i prijatelja 

«Vila za Liku», Ivica Alić, predsjednik Udruge hrvatskih vojnih invalida Domovinskog rata Gospić,  

Marija Došen, članica Udruge slijepih Ličko-senjske županije i Karlo Pavletić, član Udruge roditelja 

djece s teškoćama u razvoju «Pčelice». 

Zatim je otvorio raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je dao 35. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o imenovanju članova Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/36 Donošenje Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika na području Ličko-senjske županije  
 

       Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 36. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o imenovanju članova Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području  

Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/37  Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave 

za ceste Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 
Ana Rukavina Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i 

promet je istakla da se razrješuje Nada Babić zbog odlaska u mirovinu i predlaže se novi 
predstavnik radnika Ivan Perković. 

Predsjdnik Skupštine je zatim otvorio raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je dao 37. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 

 
R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste  

Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/38  Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Novalja) 
 
       Predlagatelj materijala je Gradsko vijeće Grada Novlje 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 36. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 19 glasova «za» donijela 

 
R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Grad Novalja) 
 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
 
       XIX. sjednica Županijske skupštine završila je s radom u 14,45 sati. 
 
 
KLASA: 024-03/24-01/14 
URBROJ: 2125-01-24-3 
Gospić, ______________ 2024. godine 
 
 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Vesna Stručić, mag.iur.                                                                             Marijan Kustić 


